
Saksprotokoll i utval for miljø og samferdsel - 14.01.2016 

Per Lerøy (A) sette på vegner av A, SV, Sp, KrF, V, MDG, Frp og H fram slikt forslag:

1. "Fylkesutvalet går inn for at det vert sett i gang arbeid med eit teknisk/økonomisk forprosjekt 

for å avklare bruteknologi/brutype og kostnadsberekning for Masfjordsambandet.

2. Fylkesutvalet ber Statens vegvesen vurdera nærare å nytta konkurranseprega dialog (KPD) 

som anbodsform i prosjektet, slik dette er omtalt i brev datert 21.12.2015 frå Statens 

vegvesen til Hordaland fylkeskommune om anbodsform for Masfjordsambandet, punkt 5.2.2."

Svein Halleraker (H) sette på vegner av H, A, SV, Sp, KrF, V, MDG og Frp fram slikt forslag:

"Nytt punkt 3:

Fylkesutvalet vil kome attende til eventuell prioritering av Masfjordbrua så snart teknisk/økonomisk 

forprosjekt ligg føre."

Røysting

Lerøy sitt forslag vart samrøystes vedteke som innstilling til fylkesutvalet.

Halleraker sitt forslag vart samrøystes vedteke som innstilling til fylkesutvalet.

Innstilling til fylkesutvalet

1. Fylkesutvalet går inn for at det vert sett i gang arbeid med eit teknisk/økonomisk forprosjekt for å 

avklare bruteknologi/brutype og kostnadsberekning for Masfjordsambandet.

2. Fylkesutvalet ber Statens vegvesen vurdera nærare å nytta konkurranseprega dialog (KPD) som 

anbodsform i prosjektet, slik dette er omtalt i brev datert 21.12.2015 frå Statens vegvesen til 

Hordaland fylkeskommune om anbodsform for Masfjordsambandet, punkt 5.2.2.

3. Fylkesutvalet vil kome attende til eventuell prioritering av Masfjordbrua så snart teknisk/økonomisk 

forprosjekt ligg føre.


